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Referat FaU møte 23 mai kl 19:00-21:00 
 
 

Deltagere FaU Klasse Tilstede i møtet 

Patricia San Miguel  x 

Johannes Gullestad  1A Representert av 3C 

Anna Magdalena Grennberg   1B x 

Johan Eirik Brudvik  1C x 

Maria Gundersen  2A x 

Kine Ringdal  2B Representert av Birgitte 
Opdal 

Sophie Eckbo Clausen  2C Representert av Dan 
Eriksson 

Monica Nordløkken 2D Representert av 1B 

Martin Belck-Olsen 3A x 

Bettina Fry Jacobsen 3B x 

Anja Bergby  3C x 

Mads Skjelberd Gundersen 4A Representert av Henrik 
Grann 

Benedicte Adele Soria Barkvoll  4B  

Randi Beate Stageland Bull  4C Representert av Pernille 
Holst 

Mia Loubello 5A x 

Veronica Gauslå 5B x 

Mari Borchsenius 5C x 

Anne-Marie Tangen 6A x 

Anders Eriksen 6B x 

Marianne Meier-Tang  6C x 

Arne Hole 7A x 

Christine Tang  7B x 

Karine Ulleberg 7C x 

Bente Klara Kvam  x 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Referat: 
 
Godkjenning av referat fra FaU møte avholdt 8 mars. Anja Bergby er referent for dagens møte. Ingen 
kommentarer til dagens innkalling. Agenda godkjennes. 

 
1) Info fra rektor, Bente Kvam: 

.  

• Vel gjennomført 17 mai. Aldri vært bedre oppmøte.  

• Oppfordring å følge med på Grindbakkens hjemmeside: https://grindbakken.osloskolen.no 
o Under «Nytt fra skolen» blir det informert om viktig informasjon (feks om skolen blir 

tatt ut i streik) 

• Bemanning 
o 3 stillinger er ute på skolen og flere på AKS. Kontaktlærer-kabalen ble klar i dag. 
o 3 nye base ledere, fire nye lærere og to spesiallærere 

https://grindbakken.osloskolen.no/
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o Avgang: to pensjonister, en for å studere 
o Fint vårsemester med bla engelsk-dag, mattemaraton, bokuke og kokkekampen 
o Fantastiske resultater i overgangsprøver i 4 og 7 trinn - naturfag 

• Bygg 
o AKS bygget (bygg 5) er i dag ferdig renovert 
o Bygg 7 (2 trinn sitter her i dag) renoveres nå og ferdigstilles 1 september 
o Bytte av område fra 1-3 trinn (bla skyldes dette at 1 klasse måtte gå langt til 

toaletter og kontaktlærer mistet kontroll på barna).  
o Uteområdet skal også oppgraderes med nye sykkelstativer. Rektor bruker tid på å 

følge opp. 

• 17 mai 
o Det vil fremdeles være en prioritet å få mulighet til å følge klassen som 

klassekontakt og FAU representant 

• Vinteraktivtetsdag ble avlyst 
o Viktig å ivareta sikkerheten til barna på bla aking samt å ivareta barn som ikke har 

utstyr i tillegg til at 562 barn skal følges opp av tilstrekkelig antall ansatte ved skolen. 
Det var også isete som gjorde dette vanskelig. 

o Lærdommen til neste gang er at man kommer seg ut når det er fint vær og føre. 

• Digital klokke 
o Ønske fra elevene – rektor har ikke hørt om dette så dette tas med elevrådet. 

• Hærverk i voksenhallen 
o Tre brannslanger stod på hele natten. Gulvet er ødelagt så voksenhallen kan ikke 

brukes før langt ute på høsten. Det finnes ikke noe alternativ og dette er synd for 
mange barn, spesielt for 7 trinn og en 6 klasse.  

• Dekket på stadion (banen) er ikke satt på ordentlig. Ikke festet/ limt ordentlig. 
o Rektor følger opp i samarbeid med TRY.. Dekket oppleves som noe glatt, og mange 

er redd for skader. 

• Utleie (ifbm danse- og tegnekurs) 
o Når frivillige organisasjoner leier som ikke krever betaling så leier skolen ut gratis. 

Dersom leietager tar betaling av deltagere så tar skolen betaling. 

• Foreldreundersøkelsen hadde skolen som ambisjon å øke svarprosenten på 
o Fra i fjor har resultatet gått ned fra 50% til 32,1%  
o Usikker på hvor mye resultatet skal vektlegges 
o Tilbakemeldinger er at innholdet i undersøkelsen er lite relevant 
 

2) Nytt fra Fau styret 

• Patricia har vært FaU leder i 4 år, men går nå av som leder. I tillegg går Mads som er 
økonomiansvarlig og Kine som er sekretær også av.  

• Dersom det er noen foreldre eller FaU medlemmer som er spesielt engasjert i 
skolebudsjettsituasjonen i nærområdet så kan man melde sin interesse til FAU styret for å 
bidra inn i oppfølging av skolebudsjettet 2022 sammen med andre FAU-er bla. Vinderen 

• Referat fra møter i regi av Oslo KFU (kommunale foreldreutvalg) 
o Foreldrekonferansen 2022 onsdag 23.03.22  «En skole for alle – vi synliggjør 

muligheter» 
▪ Temaet var interessant og omhandlet erfaringsutveksling og oppfølging av 

barn i utfordrende miljøer 
 

• Foreldremøter vår 2022 ble bla. valg av FaU representanter gjennomført. Det er 14 FAU 
representanter som er ferdig med vervet sitt nå.  
 

o Neste FaU møter i 2022 arrangeres: 30. august & 8. november 
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• Oppdatert liste over FaU representanter fra hver klasse ble gjennomgått og justert 
o Viktig med god handover fra nåværende medlemmer til nye medlemmer 

 

• Gjennomgang av støtte/ vedtak fra FaU 2018 til 2022 (se foil i presentasjon) 
o Kan gjøres noen vurdering på hva som gis støtte til og være transparent ift hva 

pengene går til 
• Positiv at skolen snudde seg og bestilte buss til byen ifm 17.mai tog allikevel etter 

foreldrenes ønske  
 

3) Orientering om FaU regnskap v/ Mads 
 

• 17 mai regnskapet er ikke ferdig fordi det mangler 10.000 i inntekter så total 17 mai resultat 
er ca 22.000 
 

4) Status og gjennomgang av saker fra de ulike komiteene 
 

Oppfølgingspunkter forrige FAU møte 
Nettvett foredrag link (Digital komite), Halloween veiledning (Trivselskomite), den gylne 
doen + ønskeliste (leker til klassekassa) fra SMU til FAU styret (SMU) 
 
17 mai komiteen 

• Gratulerer med vel gjennomført arrangement! 

• Komiteen har lagt ned mye arbeid som resulterte i et godt planlagt og et 
arrangement som for det meste gikk etter planen. Hoppeslott må bookes neste år 
også. Veldig lite respons på små-premier men lokale bedrifter stilte opp med større 
premier. 

• Vaktlister var utfordrende å utarbeide. For lite informasjon ut til klassekontaktene 
hva arbeidet med 17 mai innebærer (står på FaU sine sider – Foreldreinnsats på 1.-
7.trinn Grindbakken Skole (link). Mange som ikke dukker opp. Dette arrangeres på 
dugnad så viktig at alle bidrar. FAU ønsker at skolen informere om forventninger til 
foreldre fra alle trinn ref. ovn. link og at det blir presentert av rektor på 
foreldremøte i høst 

• Vaktskiftene er utfordrende. Bør deles opp mer til neste år så foreldre som feks står i 
kiosk får avløsning og ikke får for lange skift på 17 mai. 

Aktivitetskomite 

• Kommunikasjon via spond fungerer. Klassekontaktlister er ikke oppdatert som gjør 
distribusjon via klassekontakt ineffektivt. Info om feks tegnekurs og breakdance kurs 
ble feks distribuert av FaU medlemmer. 

 
Grindbakken skoles dag 14 juni 

o 40 års jubileum 

• Det er skolen som arrangerer dette med hjelp av FAU, korps og kor. Skolen 
arrangerer ulike arrangementer (gitt at banen på stadion fremdeles er intakt – ref 
punkt over i referatet) 

o Komiteen ønsker erfaringsutveksling på servering av type mat fra 17 mai 
komiteen 

 
5) Diskusjon 

• Erfaringsnotater/ historikk - en ansvarlig fra hver gruppe sender det til FaU styret 
mailboks eller egnet lagringsmedium 

https://grindbakken.osloskolen.no/contentassets/abc8ee1f70254126b9f5cf0f22f6e509/foreldreinnsats-1-til-7-trinn.pdf
https://grindbakken.osloskolen.no/contentassets/abc8ee1f70254126b9f5cf0f22f6e509/foreldreinnsats-1-til-7-trinn.pdf
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o Anja sjekker opp google documents/google drive som aktuell 
dokumentasjon kan samles 

• 17 mai budsjett / regnskap må på plass før det vurderes fritak for påmeldingsavgift 

• Forslag sponsing leker til klassekassa / Ukraina. Når regnskapet er ferdig fra 17 mai 
komite så vurderes støtte til barn i Ukraina. Dette kan også vurderes til neste års 
arrangement at overskuddet går til en veldedig organisasjon. Diskusjon om 
oppfordring til å betale påmeldingsavgift skal gå til «eksterne» og ikke tilbake til 
barna på Grindbakken og om det kan komme reaksjoner ift dette. 17 mai 
arrangementet er et av de arrangementene FaU får inntekter fra. Hvordan vil det 
også stille seg dersom man bygger opp forventninger til å støtte veldedig 
organisasjon og risiko for at man så går med underskudd. Eller så er alle veldig 
positive til å støtte veldedige organisasjoner. 

 
6) Eventuelt 

• Språkbruk  
o Innspill fra flere voksne om dårlig språkbruk blant elever på skolen. Det er et stort 

problem at barn bruker stygge, nedverdigende og rasistiske bemerkninger. Alle 
hendelser skal rapporteres inn til skolen. Varslingsrutiner bør gjennomgås og 
informeres om til alle foreldre. Utfordring at mange ikke føler at varslene til AKS/ 
kontaktlærere blir fulgt opp. Både prosess på varsling og hvordan oppfølging av 
varsler må gås opp med rektor og presenteres. 

o Viktig at alle foreldre tar tak i det hjemme også, det er ikke bare skolens ansvar – vi 
er rollemodeller 

o Rektor og elevrådet har begynt å tenke rundt dette, og rektor var positiv til eventuell 
hjelp av trivselkomitéen. FAU foreslår at dette tas opp i Driftsstyret også. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Ønske om at Aksjonspunkter blir oppsummert: 

• Foreldre / FaU medlemmer som er spesielt engasjert i skolebudsjettsituasjonen i 
nærområdet kan man melde sin interesse til FAU styret 

• FAU ønsker at skolen presenterer forventninger til foreldrene fra alle trinn på foreldremøte i 
høst ref. Foreldreinnsats på 1.-7.trinn Grindbakken Skole (link)  

• Forslag sponsing leker til klassekassa fra SMU til FAU styret 

• Link fra Nettvett foredrag (Digitalkomite) til publisering på hjemmeside 

• Erfaringsnotater/ historikk - en ansvarlig fra hver komitee sender det til FaU styret mailboks 

• Halloween veiledning (Trivselskomite) 

• Oppfølging fra skolen og foreldrene om elevenes språkbruk og FAUs ønske om orientering av 
varslingsrutiner/prosess til foreldrene på foreldremøte  

Neste Fau møte er berammet til 30 august 2022 tirsdag 19:00-21:00  

Saker meldes inn på forhånd på mail til: faustyretgrindbakken@gmail.com  

Det er viktig at hver klasse er representert på møtet. Om du som fast representant ikke kan møte 
kan en representant møte i ditt sted (feks klassekontakten, andre foresatte i klassen, andre i FAU 
som har barn i samme klasse).  

Meld fra til FAU-styret om hvem som eventuelt møter i ditt sted på spond gruppe eller mail adressen 
over. 

https://grindbakken.osloskolen.no/contentassets/abc8ee1f70254126b9f5cf0f22f6e509/foreldreinnsats-1-til-7-trinn.pdf

